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Dumnezeu a lucrat sa iesim din pacatul lumii acesteia. Pacatul e o rusine la adresa sfinteniei cerute si sfintenia Lui
nu-l poate tolera. Dar El  toate lucrurile le-a facut noi.
Odata iesiti, prin pocainta, am atras tot arsenalul Celui rau asupra noastra. De aceea, avem nevoie de întelepciune
în tot si în toate, avem nevoie de veghere.
Depindem de Domnul în fiecare clipa. Si El doreste sa punem aripi credintei noastre si sa-l slujim. Nu e onoare mai
mare decât sa-I slujim Lui.
El este Cel care ne va deschide oportunitati de slujire, ne va pazi pe drum, ne va îmbraca cu rabdare, ne va întari
cu dragostea Sa, atunci când de ascultarea de El ni-e plina inima.
Simtim neputinta ca o povara, dar Dumnezeu vrea sa ne conduca spre un scop al Sau.
Furtunile spirituale, boala, ne pot îngenunchia, dar ruga si încrederea în izbavirea Lui ne va sustine. El este
neâncetat cu noi, nu ne paraseste, caci ce a promis El, si face.
De aceea trebuie sa ardem în orice lucru bun si tot ce facem, facem ca pentru El.
Un ucenic disciplinat nu va lasa nicicând garda jos si va sti sa foloseasca armele credintei.
Traind însingurati, vom fi mai slabi înaintea Celui rau, mai lesne de amagit, dar uniti mereu în Domnul, vom fi mai
greu de doborât.
Zi de zi, o alergare spre sfintire si slujire. Si dorinta zilnica: "Doamne, fa sa te vezi prin noi!"


